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Abstract (en)
The module (16) has a module body (15) at which a tool (14) is held or fastenable, where the module body comprises two contact surfaces mutually
arranged at an angle. The contact surfaces are separated from each other by a groove. The module body is formed as a casting body from metal.
The contact surfaces are formed as a flat surface, a curved surface a cylinder surface or a truncated cone surface. The groove comprises a planar
bottom portion, which is arranged parallel to one of the contact surfaces.

Abstract (de)
Ein Werkzeugmodul (16) umfasst einen Modulkörper (15) mit wenigstens zwei Anlageflächen (22, 27). Diese sind durch eine Nut (30) voneinander
getrennt, von denen sich eine in die Nut (30) hinein erstreckt. Durch diese Nut wird ein fester und passgenauer Sitz des Werkzeugmoduls (16) an
jeder Barre sichergestellt. Garnfilamente oder feinste Schmutzpartikel, Grate oder Verschleiß an den Aufnahmen können von der Nut aufgenommen
werden. Außerdem wird eine einfache und störungsfreie Montage sichergestellt.
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